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朝陽科技大學
098學年度第1學期教學大綱
Course Schedule
	當期課號
	3546
	Course Number
	3546

	授課教師
	楊明欽
	instructor
	Young,Ming Chin

	中文課名
	英文
	Course Name
	English

	開課單位
	校訂必修(四進)
	Department
	

	修習別
	必修
	Required/Elective
	Required

	學分數
	2
	Credits
	2

	課程目標
	本課程是進修部四技大一學生的兩學期必修課程。此共同的英文課程旨在提升學生基本溝通能力，以幫助學生加強聽說讀寫各方面的英語能力。
	Objectives
	This two-semester course is required for all freshmen who are enrolled in the four-year evening program. It is a general English course that aims to enhance students’ basic communication skills, in order to help students strengthen the main skills in English language learning, such as listening, speaking, reading and writing.

	教材
	New American Streamline   Oxford University Press  198 Madison Avenue New York, NY 10016 USA

請同學們遵守智慧財產權及不得非法影印
	Teaching Materials
	New American Streamline   Oxford University Press  198 Madison Avenue New York, NY 10016 USA

Do obey Intellectual Property Rights, and not to make any illegal copies

	成績評量方式
	1. 出席率-------------15% 

2. 小考及期中---------70% 

3. 課堂作業-----------5%    

4. 課外閱讀 ---------10% (讀書心得)


	Grading
	1. Participation and attendance-15% 

2. Quizzes and exams------------70% 

3. In class assignments---------5% 

4. Extra reading (Summary)-----10% 



	教師網頁
	

	教學內容
	教學範圍:

本課設計提供學生機會複習基本的英文概念以及學習正確的英語. 課程中除了加強文法概念及演講技巧,閱讀寫作的練習能讓學生

順利正確地使用日常的英語.

教學目標:

1.給予學生概念了解英美人士如何使用基本 文法造句

2.給予學生明確的句子結構概念進而了解英文寫作及口說英文的用法

3.希望學生能熟練日常的基本英文


	Syllabus
	Course Rationale:

This is a course that provides students the opportunity to review all the basic concepts and standard patterns of English learning.  Grammatical categories and functions in speech and reading/writing will be introduced in the course in order to emphasize the practicality of using daily English correctly.

Course Objectives: 

1.
Give students general ideas of how native English speakers use grammar and syntax in speech and writing.

2.
Present students with clear, basic concepts of structure and usage of spoken/written English.

3.
Students will be able to master general daily English. 




尊重智慧財產權，請勿非法影印。

